

ЗАПРОС НА ВЫРАЖЕНИЕ ЗАИНТЕРЕСОВАННОСТИ

Таджикистан

Центр управления проектом развития муниципальной (коммунальной) инфраструктуры в Республике Таджикистан (ЦУП РМИ в РТ)

Гранта: D 4310-TJ

Выпуск: 03.09.2025

Название задания: Поставка, установка и ввод в эксплуатацию Информационной Системы (Smart Water Metering Data Management)

Номер ссылки: RWSSP-RFQ-G-020

Центр управления проектом развития муниципальной (коммунальной) инфраструктуры в Республике Таджикистан (ЦУП РМИ в РТ) получил финансирование от Всемирного банка (Банк) для реализации Проекта «Сельское водоснабжение и санитария» (ПСВС), Грант D4310-TJ, и намеревается использовать часть средств для выплат по контракту на поставку, установку и ввод в эксплуатацию Информационной системы (Smart Water Metering Data Management).

Поставщик обязан обеспечить поставку, установку и ввод в эксплуатацию указанной Информационной системы.

Центр управления проектом развития муниципальной (коммунальной) инфраструктуры в Республике Таджикистан (ЦУП РМИ в РТ) приглашает соответствующих правомочных участников выразить заинтересованность в участии в закупке по поставке, установке и вводу в эксплуатацию Информационной системы (Smart Water Metering Data Management).

Тендер будет проводиться с использованием метода Запроса на подачу ценовых предложений (ЗЦП), как это указано в «Положении о закупках для заемщиков ИПФ» Всемирного банка от июля 2016 г., пересмотренном в сентябре 2023 г. («Положение о закупках»), и будет открыт для всех правомочных поставщиков, как это определено в Положении о закупках.

Дополнительную информацию и пакет тендерной документации для подготовки предложения можно получить по указанному ниже адресу в рабочие дни с 09:00 до 16:00 (или по электронной почте, указанной ниже).

Выражение заинтересованности должно быть представлено в письменной форме по указанному адресу не позднее 19 сентября 2025 г.

Центр управления проектом развития муниципальной (коммунальной) инфраструктуры в Республике Таджикистан (ЦУП РМИ в РТ)

Внимание: Саидвализода А., Директор ЦУП РМИ в РТ

Адрес: г. Душанбе, ул. Н. Карабоева, 56, здание ГУП ХМК, 4-й этаж

Электронная почта: rwssp@midp.tj

REQUEST FOR EXPRESSIONS OF INTEREST

Tajikistan

**Project Management Unit for Municipal Infrastructure Development in the Republic of Tajikistan
(PMU MID)**

Grant No.: D 4310-TJ

Assignment Title: Supply, Installation, and Commissioning of the Information System (Smart Water Metering Data Management).

Reference No. RWSSP-RFQ-G-020

Project Management Unit for Municipal Infrastructure Development in the Republic of Tajikistan (PMU MID) has received financing from the World Bank (the Bank) toward the implementation of the Rural Water Supply and Sanitation Project (RWSSP), Grant D4310-TJ, and intends to apply part of the proceeds toward payments under the contract for the Supply, Installation, and Commissioning of the Information System (Smart Water Metering Data Management).

The Supplier shall be responsible for the supply, installation, and commissioning of the said Information System.

Project Management Unit for Municipal Infrastructure Development in the Republic of Tajikistan (PMU MID) now invites eligible and qualified Suppliers to express their interest in participating in the procurement for the Supply, Installation, and Commissioning of the Information System (Smart Water Metering Data Management).

The procurement will be conducted through the Request for Quotations (RFQ) method as specified in the World Bank's "Procurement Regulations for IPF Borrowers," dated July 2016, revised September 2023 ("Procurement Regulations"), and is open to all eligible Suppliers as defined in the Procurement Regulations.

Additional information and a complete set of tender documents may be obtained at the address below during office hours from 09:00 to 16:00 (or by email, as indicated below).

Expressions of Interest must be delivered in written form to the address stated below no later than September 19, 2025, 17:00 p.m. (local time).

Address for the information and requesting the documents:

**Project Management Unit for Municipal Infrastructure Development in the Republic of Tajikistan
(PMU MID)**

Attention: Mr. Saidvalizoda A., Director, PMU MID

Address: Dushanbe, N. Karaboev Street 56, GUP HMK Building, 4th Floor

Email: rwssp@midp.tj